



JURIDISKA FÖRENINGEN

Box 207, 221 00 LUND

besöksadress

Wlnstrupsgratan 8, 3:e vån

telefon

046 - 18 88 12

telex

046 - 18 87 57

e-post

jf@jf.se

bankgiro

171-3148

org nr

845001-1732

Kursombudsmöte den 6/2 2019

§ 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas.

§ 2 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen.

§ 3 Presentationsrunda och närvaro

JF:

Sofie Österberg

Tjänstemän UU:

Abtin Khoshnood

Felicia Johansson

Sofie Wändahl

Ava Baghchesara

Jonathan Jademyr

Kursombud från samtliga grundterminer fanns representerade på mötet.

A.k. SW

§ 4 Rapport från Utbildningsutskottet och JF

JF:

Sen sist så har Sofie varit på NUGA, där litteraturlistor och kursplaner för framförallt fördjupningskurser har diskuterats. Även Studentbarometern har börjat undersökas och diskuteras.

Sofie har också varit på FS, som bl.a. har beslutat att lysa diverse nya tjänster inom olika rättsområden. Man har också diskuterat handlingsplaner för olika områden.

OK har diskuterat strategiskt övergripande frågor, bl.a. STRUT-utredningen som kommer påverka oss en hel del eftersom det rör hur mycket pengar vi får tilldelade och poängterat vikten av att legitimationsutbildningar får samma resurser oavsett lärosäte. Har också pratat om SVS och Brunnsberg (som vanligt).

Abtin: UU håller på att delta i framtagandet av en handlingsplan för likabehandling. Vi arbetar också med fördjupningskurserna och arbetar fram en enkät för att undersöka vad studenterna vill se inom området. Vi håller också på att grundligt gå igenom Studentbarometern. Har fortsatt arbetet med att undersöka möjligheterna för vinterlov mellan höst- och vårtermin.

Felicia: Har haft kurskonferenser, bl.a. med T1 vilket var ett bra möte. Har även haft ett kort möte med T2 som gick bra, i övrigt har det varit lite kaosartat med försenade resultat och omtentor som ligger tätt inpå.

Sofie: Har precis startat upp studiementorprogrammet ordentligt. Arbetsgruppen för psykisk hälsa är också i full gång med att planera en temavecka under våren.

Ava: Kommer framöver att sitta med och ta fram handlingsplan för likabehandling. Har även planer på att genomföra ett event inom området och välkomnar gärna förslag inom området.

§ 5 Rapport från kursombuden

T6: Allt är okej än så länge.

T5: Otydliga instruktioner kring vad man får ta med sig på tentan, önskar att man tar tag i detta. Önskar också klarhet i vad som gäller lagkomplettering som träder i kraft i mars. Har nyligen haft kurskonferens för skatterätten, gick mycket bra. Det togs upp att man kanske bör påminna om att hålla en hövlig ton i sina kursutvärderingar. Hade omtenta i skatterätt samma dag som det var fem timmars föreläsning schemalagd.

A.K.

SW

T4: Allt är okej än så länge.

T3: Många är upprörda över det försenade resultatet för T2-tentan. Också frustration över att lärare inte svarade på mail innan tentan. Fick också ut kursutvärderingar som skulle skickas på mail, då försvinner anonymiteten.

T2: Det har varit mycket strul med att lärarna inte lägger upp material på Blackboard, material och grupper kommer ut sent och ibland samma dag. Studenter har ibland behövt maila kursadministrationen för att material ska komma ut. Kan vara bra om att påminna föreläsare att de inte har samma sak på Blackboard som studenterna. Önskar att man fick ut mallar till övningarna innan så man kan lösa uppgifterna med hjälp av mallarna

T1: Allt flyter på bra. Önskar att föreläsarna lade upp sina Powerpoints på Blackboard.

§ 6 Rollen som kursombud

Rollen som kursombud innebär att man tar emot synpunkter från klassen, att man fungerar som en kommunikationslänk mellan UU och klassen.

§ 7 Få en överblick över ert schema så alla datum för tentor och omtentor m.m. stämmer samt kontrollera tider och datum

Abtin informerar om att det hade varit jättebra om kursombuden kan kolla hur tentor och omtentor ligger i förhållande till varandra, att föreläsningar ligger okej m.m. Ju tidigare vi kan få info om detta desto lättare att göra något åt ev. problem.

§ 8 Diskussion: Lämna in tentamen och gå ut i slutet av tentamen

Kommit upp önskemål om att man inte ska kunna gå ifrån en tenta de sista 15 minuterna eller liknande.

Diskussion förs kring huruvida det vore rimligt att bestämma att man inte får gå en viss tid innan tentor är slut. Kursombuden ska gå ut i klassgrupperna och undersöka intresset för en sådan gemensam bestämmelse.

§ 9 Diskussion: Hjälpmedel på tentamen. Bör riktlinjerna ändras?

(Se bilaga)

Uppstår ofta problem kring hjälpmedel vid examinationstillfällena, T5 är en typisk problemtermin där det alltid uppstår problem.

A.K.
SW

Diskussion förs hur man bäst bör utforma riktlinjer för hjälpmedel eller om det ska vara upp till varje examinator vad som gäller för respektive tenta. Önskemål att Sofie Ö undersöker hur riktlinjer ser ut på juristprogrammet vid andra lärosäten. Sofie Ö tar med sig frågan till JURO och återkommer. Önskvärt att alla studenter får samma information gällande hjälpmedel, gärna undvika personliga "tips".

§ 10 Undertecknande av kursombudsavtal

Nya kursombud undertecknar kursombudsavtal.

§ 11 Övriga frågor


Inga övriga frågor.


§ 12 Nästa möte

Nästa möte är den 18 mars kl. 16.15.

§ 13 Mötets avslutande

Mötet avslutas.


Abtin Khashkoo


SOFIE WÄNDAHL